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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Varga Judit, igazságügyi miniszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor fizeti ki a kormány a beígért pályázati forrásokat
az állatvédőknek, és hogyan kívánja segíteni azt, hogy a téli időszakban megnövekedő 
kiadásaikba ne rokkanjanak bele?" 

Tisztelt Miniszter Asszony!

 

A  kormány  2022  májusában  a  civil  állatvédő  szervezetek  támogatására  500  millió  forint
keretösszegű  pályázatot  hirdetett  működési  költségre,  ivartalanításra,  állategészségügyi
szolgáltatásra  és  férőhelybővítésre.  Ez  a  támogatás,  noha  nem  elégséges,  de  létfontosságú  az
állatvédelemmel foglalkozó civil szervezeteknek, amelyek már a Covid-világjárvány és a jelenlegi
energetikai  világválság  következtében  is  a  tönk  szélére  kerültek,  napról  napra  működnek  és  a
fennmaradásuk gyakorlatilag az adakozó civilektől függ. A holnapi Állatok Világnapja alkalmából
is  újra  szükséges  hangsúlyozni,  hogy  Magyarországon  a  kóborállatok  százezreiről  a  kormány
képtelen gondoskodni, így ezek átfogó ivartalanítási program és a szaporítók káros működése miatt
egyre többen vannak. Az állatvédők erőn felül teljesítenek, ugyanakkor férőhelyeik és erőforrásaik
végesek,  egy-egy  kormányzati  támogatás  hiánya  vagy  elhalasztása  pedig  működésük  végét
jelentheti.

Ezért megdöbbenéssel tapasztalták, hogy az állatvédelmi pályázatokat kezelő Herman Ottó intézet
oldalán  a  következő  üzenettel  szembesültek  a  pályázók  szeptember  27-én:  „Ezúton  tisztelettel
tájékoztatjuk Önöket, hogy a 2022. évi, a civil állatvédő szervezetek támogatására kiírt pályázati
felhívásra  beérkezett  tekintélyes  mennyiségű  pályázat  miatt,  a  támogatói  döntés  eredményének
kihirdetése előre nem látható ideig elhalasztásra kerül…”

Mivel az állatvédelem összeomlása a tét, tisztelettel kérdezem, hogy hány pályázat érkezett, ami
miatt  ilyen hosszú ideig tart  a  pályázatok feldolgozása? Mégis mikorra várható az eredmények



 
kihirdetése?  Addig  is  hogyan  kívánja  a  kormány  segíteni  az  állatvédő  szervezeteket  annak
érdekében,  hogy  a  téli  időszakban  megnövekedő  kiadásaikba  és  a  pályázati  kifizetések
elmaradásába ne rokkanjanak bele?

 

Tisztelettel várom válaszát!
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